

Armenian Charity Runners Team | Yerevan Marathon 2018 Charity Campaign For Gradarak project

REPORT



WE RAISED

4 260 868

AMD (EXCHANGE RATES 11.11.18)



GOAL

Our goal for the Yerevan Marathon 2018 Campaign was to raise money for GRADARAK project.

We raised a total of 4 260 868 drams.

THE TEAM OF

27

CHARITY RUNNERS

MORE THAN

110

DONORS

2 teams

There were 13 individual runners and 1 running team - #MamaBalikRun that included 14 running kids with their moms.



Donors

This year we had 2 big donations:

1. One of our donors made birthday present to his friend and transferred \$3000.

2. We got a donation of 1000 EUR from Taron choir. Stepan Yorganjyan, the director of the Choir, died last year, and his wife decided to transfer the money from Choir's bank account to us.





The most active charity runner

Our charity runner David Pogosbekov joined us for the second time. He has raised 85 500 RUB and 50 000 AMD.

THE MOST ACTIVE RUNNER ENGAGED

23

DONORS



ARMENIAN CHARITY
RUNNERS TEAM

ARMENIAN CHARITY RUNNERS TEAM

Armenian Charity Runners Team | Yerevan Marathon 2018

Кампания по сбору средств для НКО **Gradarak**

ОТЧЕТ





Цель

В этом году нашей целью было собрать средства на строительство креативного центра и библиотеки в рамках проекта **Gradarak** НКО.

В сумме мы собрали **4 260 868** драм.

СОБРАНО

4 260 868

AMD ПО КУРСУ 11.11.18

В КОМАНДУ ВОШЛИ

27

БЛАГОТВОРИТЕЛЬНЫХ БЕГУНОВ

БОЛЕЕ ЧЕМ

110

ДОНОРОВ

2 команды

В команду благотворительных бегунов вошли **13** участников и команда **#MamaBalikRun**, состоящая из **14** детей и матерей.



Доноры

В этом году мы получили **2** больших пожертвования:

1. Один донор пожертвовал **\$3000** в качестве подарка своему другу.

2. Мы получили **1000€** от **Taron choir**.

Степан Йоганджян, директор компании, скончался в прошлом году. Его жена решила перевести деньги со счета **Choir** нам.





Самый активный бегун

Давид Погосбеков присоединился к нашей команде во второй раз. Он собрал **85 500** рублей и **50 000** драм.

САМЫЙ АКТИВНЫЙ БЕГУН ПРИВЛЕК

23

БЛАГОТВОРИТЕЛЕЙ



ARMENIAN CHARITY
RUNNERS TEAM

ARMENIAN CHARITY RUNNERS TEAM